
 

 

Het raadslid Muijskens brengt bijgaande vraag in als rondvraag tijdens de 
raadsvergadering van 15 mei 2024. 

 

Onderwerp: Stalling bussen door Qbuzz. 

Qbuzz gaat vanaf december 2024 tot december 2034 het openbaar busvervoer 
in provincie Fryslan uitvoeren. Op Terschelling is de stalling van de bussen in 
eigendom bij Arriva. 

 

Vraag: 

1) Is er bij de totstandkoming van de concessie overeenstemming bereikt 
met Qbuzz voor wat betreft het overnemen van alle faciliteiten van 
Arriva? 


